
                                                           Protokół Nr II/2018
z sesji Rady Powiatu w Oławie

odbytej w dniu 28 listopada 2018 r.
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie

Przewodniczący  Rady Powiatu  Tadeusz Kułakowski o godzinie  13:00 otworzył sesję i po
powitaniu  radnych  i  gości   oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą  obecności  aktualnie  w  posiedzeniu
uczestniczy  19  radnych,  co  wobec  ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  19  osób  stanowi
quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych  decyzji  –  listy  obecności  radnych  oraz
gości zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.

W sesji uczestniczyli:
- kierownicy jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Oławie,
- kierownicy powiatowych służb, inspekcji i straży,
- dyrektorzy placówek oświatowych powiatu oławskiego,
- naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Oławie.
- Przedstawiciele mediów.

Przewodniczący Rady  Tadeusz Kułakowski przypomniał,  iż porządek obrad dzisiejszej sesji
przedstawia się  następująco:

I.   Informacja na temat  porządku obrad.
II.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z  20 listopada br.
III. Wybór wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Oławie.
IV. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji.
V.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:

1) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie,
2) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

w Oławie
3) w sprawie ustalenia liczby i rodzajów stałych komisji Rady Powiatu w Oławie,
4) w sprawie zadań i składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu w Oławie,
5) w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2018,
6) w sprawie programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządo-

wymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
rok 2019,

7) w sprawie ustalenia na rok 2019 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia
od usunięcia pojazdu,

8) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Oławskiego.

VI. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Następnie Przewodniczący Rady  Tadeusz Kułakowski zapytał,  czy ktoś z radnych chciałby
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Z uwagi na brak wniosków przewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku obrad sesji.
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Ad II

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Oławie z 20 listopada 2018 r.

Protokół został przyjęty przez aklamację.

Ad III

Wybór wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Oławie. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski przypomniał, iż  zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z
dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, wybór wiceprzewodniczących rady następuje
bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w
głosowaniu  tajnym.  Zgodnie  z  §  9  ust.  3  Statutu  Powiatu  Oławskiego  –  na  każdą  funkcję
wiceprzewodniczącego Rady przeprowadza się odrębne głosowanie.

Następnie w celu przeprowadzenia  tajnego głosowania dla wyboru wiceprzewodniczących Rady –
przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski   zawnioskował o powołanie Komisji  Skrutacyjnej,  w
składzie  trzyosobowym.  Ponadto  poinformował,  iż  radni  kandydujący  na  funkcję
wiceprzewodniczącego Rady Powiatu nie mogą zostać członkami Komisji Skrutacyjnej.

Radni do Komisji Skrutacyjnej zaproponowali trzy osoby.
- radnego Łukasza Kotapskiego,
- radnego Wawrzyńca Wlazło,
- radnego Macieja Gwiazdowicza.

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Skrutacyjnej.

Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła zaproponowany skład Komisji 
Skrutacyjnej /wykaz imienny głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Rada Powiatu w Oławie powołała Komisję Skrutacyjną dla
wyboru wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Oławie.. a następnie poinformował, że aktualnie
Rada przystąpi do wyboru pierwszego wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Oławie.

Przewodniczący Rady poprosił  o zgłaszanie  kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady oraz
ewentualnie o ich przedstawienie oraz przypomniał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na
kandydowanie.

Radna  Wiesława Pohoriło zgłosiła  kandydaturę radnego  Krzysztofa Skrzydłowskiego,  po
czym uzasadniła swój wniosek.

Radny Krzysztof Skrzydłowski wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący obrad zapytał, czy są inne kandydatury?

Radny Roman Kaczor zgłosił kandydaturę radnej Anny Leszczyńskiej, po czym uzasadnił swój
wniosek.

Ze względu na brak dalszych zgłoszeń przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o
zamknięcie listy kandydatów.
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Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zamknięcia listy
kandydatów  na  wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  /wykaz  imienny  głosowania  stanowi
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

W  dalszej  kolejności  przewodniczący  obrad  ogłosił  pięciominutową  przerwę,  celem
ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej, wyboru przewodniczącego Komisji oraz przygotowania
zasad i kart do głosowania.

Po  przerwie  przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej   Wawrzyniec Wlazło  zapoznał  radnych
z  zasadami  głosowania.  W  tym  czasie  członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  rozdali  karty
do głosowania. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionych zasad głosowania?

Radna  Anna Leszczyńska zapytała,  czy  radni  podczas  tego  głosowania  wybierają  dwóch
wiceprzewodniczących, czy jednego?

Przewodniczący Rady Tadeusz Kulakowski odpowiedział, iż przedmiotowe głosowanie dotyczy
wyboru pierwszego wiceprzewodniczącego Rady.  Następnie  zostanie przeprowadzone odrębne
głosowanie  dla  wyboru  drugiego  wiceprzewodniczącego  Rady,  po  wcześniejszym  zgłoszeniu
kandydatów.

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wawrzyniec Wlazło odczytywał kolejno
nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny wyborczej, celem dokonania aktu głosowania.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił dziesięciominutową przerwę, celem obliczenia głosów przez
Komisję Skrutacyjną.

Po  przerwie  przewodniczący  Rady  Powiatu  poprosił  przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o
ogłoszenie wyników głosowania.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  radny  Wawrzyniec  Wlazło przedstawił  protokół
z  przeprowadzonego  tajnego  głosowania  dla  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  w
Oławie  /załącznik   nr  5   -  protokół  i  karty  do   głosowania/,  zgodnie  z  którym  bezwzględną
większością  głosów  Wiceprzewodniczącym  Rady  Powiatu  został  wybrany  radny  Krzysztof
Skrzydłowski, przy 11 głosach „za” i 8 głosach „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” nie
było.

W  oparciu  o  powyższe  przewodniczący  Rady  pogratulował  radnemu  Krzysztofowi
Skrzydłowskiemu, a następnie stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Powiatu w Oławie została podjęta /załącznik nr  6 /.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski zajął miejsce za stołem prezydialnym.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił pięciominutową przerwę.

Po przerwie, przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski wznowił obrady, po czym poinformował,
iż aktualnie Rada Powiatu przystąpi do wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady Powiatu
w Oławie.

Celem  przeprowadzenia  głosowania  tajnego  przewodniczący  Rady zawnioskował
o  utrzymanie  Komisji  Skrutacyjnej  w  dotychczasowym  składzie,  a  następnie  poddał  pod
glosowanie swój wniosek.
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Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek /wykaz imienny
głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na drugiego wiceprzewodniczącego Rady
oraz ewentualnie  o ich przedstawienie  oraz przypomniał,  że zgłoszony kandydat  musi  wyrazić
zgodę na kandydowanie.

Radny  Roman Kaczor w  imieniu  Klubu  radnych  Platformy  Obywatelskiej  zgłosił  kandydaturę
radnej Anny Leszczyńskiej, po czym uzasadnił swój wniosek.

Przewodniczący obrad zapytał, czy są inne kandydatury?

Ze względu na brak dalszych zgłoszeń przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o
zamknięcie listy kandydatów.

Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący zamknięcia listy
kandydatów  na  drugiego  wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  /wykaz  imienny  głosowania
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

W dalszej kolejności przewodniczący obrad ogłosił pięciominutową przerwę, celem przygotowania
zasad i kart do głosowania.

Po  przerwie  przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej   Wawrzyniec Wlazło  zapoznał  radnych
z  zasadami  głosowania.  W  tym  czasie  członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  rozdali  karty
do głosowania. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionych zasad głosowania?

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Wawrzyniec Wlazło odczytywał kolejno
nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny wyborczej, celem dokonania aktu głosowania.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił dziesięciominutową przerwę, celem obliczenia głosów przez
Komisję Skrutacyjną.

Po  przerwie  przewodniczący  Rady  Powiatu  poprosił  przewodniczącego  Komisji  Skrutacyjnej  o
ogłoszenie wyników głosowania.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  radny  Wawrzyniec  Wlazło przedstawił  protokół
z  przeprowadzonego  tajnego  głosowania  dla  wyboru  drugiego  Wiceprzewodniczącego  Rady
Powiatu w Oławie /załącznik  nr 8  - protokół i karty do  głosowania/, zgodnie z którym kandydatka
na  drugiego  wiceprzewodniczącego  Rady  radna  Anna  Leszczyńska  nie  uzyskała  wymaganej
bezwzględnej większością głosów. Wynik glosowania tajnego: przy 8 głosach „za” i 11 głosach
„przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” nie było.

W oparciu o powyższe przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru drugiego
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Oławie nie została podjęta.  

Ad IV

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji.
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O  przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  Zarządu  Powiatu  w  okresie  od  poprzedniej
Sesji /załącznik nr 8/,  przewodniczący Rady Powiatu  Tadeusz Kułakowski poprosił Starostę
Oławskiego – Zdzisława Brezdenia.

Następnie przewodniczący Rady otworzył dyskusję.

O udzielenie  głosu  poprosiła  radna  Anna Leszczyńska,  która  na wstępie  zapytała  z  czego
wynika zmiana w Regulaminie Organizacyjnym Domu Pomocy Społecznej w Oławie, która dotyczy
wprowadzenia w struktury jednostki organizacyjnej stanowiska wicedyrektora? Czy wprowadzono
inne zmiany? Następnie radna poprosiła o rozszerzenie  informacji na temat przeprowadzonych
kontroli dotyczących warunków bytowych dzieci w rodzinach zastępczych i prowadzących rodzinne
domy dziecka  na  terenie  powiatu  oławskiego.  Radna  zapytała  czy  w  toku  przeprowadzonych
kontroli stwierdzono jakieś nieprawidłowości?

Starosta  Zdzisław Brezdeń w odpowiedzi  radnej  przypomniał  o  wyborze nowego dyrektora
Domu Pomocy Społecznej, ponadto dodał, iż wyniku analizy potrzeb Domu Pomocy Społecznej w
Oławie uzgodniono z Zarządem Powiatu, że należy wspomóc obecnego dyrektora tej placówki
funkcją wicedyrektora, ponieważ dotychczas taka funkcja nie funkcjonowała w strukturach DPS,
natomiast  zdarzały  się  sytuacje,  w  których  podczas  nieobecności  dyrektora  np.  w  związku  z
wyjazdami  służbowymi  lub  innymi  sytuacjami  losowymi  bądź  chorobowymi  nie  było  osoby
uprawnionej  do  podejmowania  decyzji.  Następnie  starosta  wyjaśnił,  iż  kontrole  dotyczące
warunków bytowych dzieci w rodzinach zastępczych i prowadzących rodzinne domy dziecka na
terenie powiatu oławskiego prowadzone są w ramach działań profilaktycznych, które polegają na
weryfikacji  wydatkowania  środków  przekazywanych  przez  Powiat  Oławski  przeznaczonych  na
poprawę  warunków  bytowych  dzieci  przebywających  w  rodzinach  zastępczych,  a  także  w
rodzinnych domach dziecka.  Kontrole  mają  na celu sprawdzenie,  czy dzieci  mają zapewnione
właściwe  warunki  bytowe.  W  toku  trwających  kontroli  nie  stwierdzono  dotychczas  uchybień.
Kontrole będą trwały do końca bieżącego roku.

Z uwagi na brak dalszych pytań, przewodniczący Rady zamknął dyskusję.

Ad V

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał.

1/  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że zgodnie z art. 16 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 5 czerwca
1998 r. o samorządzie powiatowym w związku z § 33 ust. 1 i 2 oraz § 34 ust. 2 Statutu Powiatu
Oławskiego  Rada  Powiatu  powołuje  Komisję  Rewizyjną,  wybiera  przewodniczącego  oraz
pozostałych członków Komisji Rewizyjnej, w tym zastępcę przewodniczącego i sekretarza komisji. 

Dalej przewodniczący Rady wnioskował, aby skład Komisji Rewizyjnej był pięcioosobowy, po czym
zapytał czy są inne propozycje?

O udzielenie głosu poprosiła radna Anna Leszczyńska, która zwróciła uwagę, iż w skład Komisji
Rewizyjnej  powinni  wchodzić  przedstawiciele  wszystkich  klubów.  Mając  na  uwadze  powyższe
radna zapytała, czy w Radzie Powiatu zawiązało się pięć klubów?
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Przewodniczący  Rady  Tadeusz  Kułakowski  poinformował,  iż  zgłoszono  utworzenie  czterech
klubów radnych tj.  Prawa i Sprawiedliwości, Wspólnoty Samorządowej, Platformy Obywatelskiej
oraz Bezpartyjnych Samorządowców Ziemi Oławskiej.

Z uwagi  na brak dalszych wniosków,  przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie  powyższy
wniosek.

Rada Powiatu w obecności 19 radnych większością głosów przyjęła wniosek przewodniczącego
Rady /wykaz imienny glosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu/, przy 16 głosach „za” i 3
głosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było..

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Tadeusz Kułakowski poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Kandydaturę radnego  Mirosława Kuleszy  zgłosiła radna Wiesława Pohoriło.

Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne kandydatury?

Następnie radny Łukasz Kotapski zgłosił kandydaturę radnego  Wawrzyńca Wlazło.

Wobec  braku  dalszych  zgłoszeń,  przewodniczący  Rady  Tadeusz Kułakowski  zapytał,  czy
kandydaci wyrażają zgodę?

Radny Mirosław Kulesza nie wyraził zgody na kandydowanie.

Radny Wawrzyniec Wlazło wyraził zgodę na kandydowanie.

Z  uwagi  na  niezgłaszanie  dalszych  kandydatur  przewodniczący  Rady  Powiatu  zamknął  listę
kandydatów.

Rada Powiatu w Oławie w obecności 19 radnych jednogłośnie zamknęła listę kandydatów.

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania nad zgłoszoną kandydaturą.

Rada Powiatu w obecności 19 radnych w wyniku jawnego głosowania większością głosów przyjęła
kandydaturę radnego Wawrzyńca Wlazło, przy 12 głosach „za” i 7 głosach „wstrzymujących się”.
Głosów „przeciw” nie było – wykaz imienny głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu wybrała radnego Wawrzyńca Wlazło
do pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie.

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie.

Radna Wiesława Pohoriło zgłosiła kandydaturę radnego Mirosława Kuleszy.

Radny Mirosław Kulesza wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Marek Chudy zgłosił kandydaturę radnego Romana Kaczora.
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Radny Roman Kaczor wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Szymon Kościelak zgłosił kandydaturę radnego Macieja Gwiazdowicza.

Z  uwagi  na  niezgłaszanie  dalszych  kandydatur  przewodniczący  Rady  Powiatu  zamknął  listę
kandydatów i przystąpił do głosowania.

Rada Powiatu w Oławie w obecności 19 radnych większością głosów zamknęła listę kandydatów,
przy 16 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”.

O udzielenie głosu poprosił radny Józef Hołyński, który zwrócił uwagę, iż ustalono, że skład
Komisji Rewizyjnej będzie pięcioosobowy, natomiast aktualnie zgłoszono czterech kandydatów. 

Radna Anna Leszczyńska wskazała na zapisy Statutu Powiatu Oławskiego, z których wynika, iż
w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów. Ponadto radna wskazała
na orzecznictwo naczelnego sądu administracyjnego w tym zakresie.

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  wyjaśnienia  radcę  prawnego  tut.  Starostwa  p.  Andrzeja
Woźniaka,  który  mając  na  uwadze,  że  Rada  Powiatu  przyjęła  pięcioosobowy skład  osobowy
Komisji Rewizyjnej  powiedział, że do tejże komisji powinno zostać powołanych pięciu radnych.
Jednocześnie  nie  zgodził  się,  ze  stanowiskiem  radnej  Anny  Leszczyńskiej  podkreślając,  iż
zgłoszenie przedstawicieli do prac w Komisji Rewizyjnej jest uprawnieniem klubów. W przypadku,
w którym dany klub nie zgłosi swojego przedstawiciela do prac w tejże komisji,  to trudno. Jest
również  orzecznictwo  naczelnego  sądu  administracyjnego  w  tym  zakresie.  Nie  ma  żadnych
podstaw, aby twierdzić, że nie zgłoszenie przedstawiciela przez jakiś klub stanowi ograniczenie dla
powołania Komisji  Rewizyjnej. Radca prawny podkreślił,  iż Rada Powiatu w drodze glosowania
ustaliła, iż skład Komisji Rewizyjnej będzie pięcioosobowy, natomiast z ustawy wynika, iż w skład
tejże komisji wchodzą radni w tym przedstawiciele klubów. 

Radny Józef Hołyński w oparciu o opinię radcy prawnego stwierdził, iż należy wyłonić piątego
radnego do składu Komisji Rewizyjnej.

Radca prawny zgodził się ze stanowiskiem wyrażonym przez radnego Józefa Hołyńskiego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski ogłosił pięciominutową przerwę.

Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady.

Przewodniczący Rady w oparciu  o powyższe zawnioskował,  aby  skład Komisji  Rewizyjnej  był
czteroosobowy, ze względu na niewyznaczenie przedstawiciele jednego z klubów radnych do prac
w Komisji Rewizyjnej.

Z uwagi na brak uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

Rada Powiatu w obecności 19 radnych większością głosów przyjęła wniosek przewodniczącego
Rady /wykaz imienny glosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu/, przy 16 głosach „za” i 3
głosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było..

Dalej przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej:
1. Mirosława Kuleszę,
2. Romana Kaczora,
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3. Macieja Gwiazdowicza.

Rada Powiatu w obecności 18 radnych w wyniku jawnego głosowania większością głosów przyjęła
ww. kandydatury na członków Komisji Rewizyjnej, przy 17 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym
się”. Głosów „przeciw” nie było. Wykaz imienny glosujących stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radny Roman Kaczor był nieobecny na sali podczas głosowania.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu wybrała następujących radnych na członków
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie:
radnego Mirosława Kuleszę,
radnego Romana Kaczora,
radnego Macieja Gwiazdowicza.

Kolejno przewodniczący Rady Powiatu poprosił Radę o zgłaszanie kandydatów spośród członków
Komisji  Rewizyjnej na funkcję zastępcy przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej Rady Powiatu w
Oławie.

Zgłoszono kandydaturę radnego Macieja Gwiazdowicza na funkcję zastępcy przewodniczącego.

Zgłoszony kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.

Z uwagi na brak innych zgłoszeń, przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania.

Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów przyjęła kandydaturę radnego   Macieja  
Gwiazdowicza   na  funkcję  zastępcy  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  w  
Oławie, przy 15 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się.     Wykaz imienny glosujących stanowi  
załącznik nr 13 do protokołu.

Radny Roman Kaczor był nieobecny na sali podczas głosowania.  

Dalej przewodniczący Rady Powiatu poprosił Radę o zgłaszanie kandydatów spośród członków
Komisji Rewizyjnej na funkcję sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie.

Radny Roman Kaczor powrócił na salę obrad.

Na funkcję sekretarza Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydaturę radnego Romana Kaczora. 

Radny  Roman Kaczor nie  wyraził  zgody,  po  czym zaproponował  na  tę  funkcję  kandydaturę
radnego Mirosława Kuleszy.

Radny Mirosław Kulesza nie wyraził zgody.

Przewodniczący  Rady  poprosił  radcę  prawnego  Andrzeja Woźniaka o  wyrażenie  opinii  w
przedmiocie sprawy, który jednoznacznie stwierdził, iż radni muszą się jasno określić w tej kwestii.

Radny Mirosław Kulesza wyraził zgodę na kandydowanie na sekretarza Komisji Rewizyjnej.

Rada Powiatu  w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła kandydaturę radnego  Mirosława
Kuleszy na  funkcję  sekretarza  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  w  Oławie.  Wykaz  imienny
glosujących stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

8



W  oparciu  o  wyniki  głosowania  przewodniczący  Rady  Powiatu  stwierdził,  iż  Rada  Powiatu
powołała Komisję Rewizyjną Rady Powiatu w Oławie  /załącznik nr 4/. Przewodniczący Rady
odczytał treść projektu niniejszej uchwały, a następnie poddał go pod glosowanie.

Rada  Powiatu  w  obecności  17  radnych  większością  głosów podjęła    Uchwałę  Nr  II/6/2018    w  
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie   /załącznik nr 15/, przy 17 głosach  
„za”  i  2  glosach „wstrzymujących się”.  Głosów „przeciw”  nie  było.   Wykaz imienny glosujących  
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

2/ w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Oławie

Przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski, przypomniał, iż zgodnie z § 16a ust. 2  - w skład
komisji  skarg,  wniosków i  petycji  wchodzą  radni,  w  tym przedstawiciele  wszystkich  klubów,  z
wyjątkiem  radnych  pełniących  funkcje  przewodniczącego  i  wiceprzewodniczących  Rady  oraz
będących członkami zarządu.

Do przewodniczącego Rady Powiatu w Oławie, wpłynęły następujące kandydatury do pracy w ww.
komisji, zgłoszone przez kluby radnych.: 

1) radnego Marka Szponara, zgłoszonego przez klub radnych Platforma Obywatelska,

2) radnego Józefa Hołyńskiego, zgłoszonego przez klub radnych Wspólnota Samorządowa,

3) radnego Mirosława Kuleszy, zgłoszonego przez klub radnych Prawo i Sprawiedliwość.

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

Ponadto przewodniczący Rady poinformował,  iż klub radnych Bezpartyjni Samorządowcy Ziemi
Oławskiej nie zgłasza przedstawiciela do prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

O udzielenie głosu poprosił radny  Łukasz Kotapski, który zgłosił swój akces do pracy w ww.
komisji jako radny niezrzeszony w żadnym klubie.

Radna Anna Leszczyńska poprosiła o opinię radcy prawnego, czy radny nie będący członkiem
żadnego z klubów może kandydować na członka Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji?

Radca prawny Andrzej Woźniak odpowiedział twierdząco.

Przewodniczący Rady Powiatu  Tadeusz Kułakowski odczytał treść projektu uchwały wraz z
uzasadnieniem.

Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu w obecności  19 radnych jednogłośnie podjęła    Uchwałę Nr II/7/2018    w sprawie  
powołania Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu w Oławie   /załącznik nr 17/  .    Wykaz  
imienny glosujących stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił  pięciominutową przerwę, prosząc jednocześnie członków
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o spotkanie w Biurze Rady.
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Po  przerwie,  przewodniczący  Rady  wznowił  obrady,  a  następnie  poinformował,  iż
przewodniczącym Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  został  wybrany  radny  Mirosław  Kulesza,
natomiast na zastępcę przewodniczącego Komisja wybrała radnego Marka Szponara. 

Następnie przewodniczący Rady przystąpił do dalszej realizacji porządku obrad sesji.

 

3/ w sprawie ustalenia liczby i rodzajów stałych Komisji Rady Powiatu w Oławie

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Kułakowski odczytał treść projektu uchwały wraz 
z uzasadnieniem.

Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu w obecności  18 radnych jednogłośnie podjęła    Uchwałę Nr II/8/2018    w sprawie  
ustalenia  liczby  i  rodzajów  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  w  Oławie   /załącznik  nr  18/  .   Wykaz  
imienny glosujących stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radny Mirosław Kulesza był nieobecny na sali podczas głosowania.

4/ w sprawie zadań i składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu w Oławie

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Kułakowski odczytał treść projektu uchwały wraz 
z uzasadnieniem.

Z uwagi na brak dalszych pytań, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu w obecności  18 radnych jednogłośnie podjęła    Uchwałę Nr II/9/2018    w sprawie  
zadań  i  składu  osobowego stałych  Komisji  Rady  Powiatu  w Oławie   /załącznik  nr  20/  .   Wykaz  
imienny glosujących stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Radny Mirosław Kulesza był nieobecny na sali podczas głosowania.

5/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2018,

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję.

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła    Uchwałę Nr II/10/2018    w sprawie  
zmian uchwały budżetowej  Powiatu Oławskiego na rok 2018   /załącznik nr  22/.    Wykaz imienny  
glosujących stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Radni Mirosław Kulesza i Marek Szponar byli nieobecni na sali obrad podczas głosowania.

6/ w sprawie programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowy-
mi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok
2019

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i  Zdrowia tut.  Starostwa  Małgorzata Łagowska
omówiła treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję.

O udzielenie  głosu  poprosił  radny  Marek Chudy,  który  zapytał  o  zapis  w rozdziale  IX  §  10
niniejszego  projektu  uchwały  odnośnie  wysokości  środków  finansowych  przewidzianych  na
realizację zadań publicznych. Radny uważał, iż przedmiotowy zapis nie powinien określać kwoty,
lecz wskazywać, iż kwota jest określona w uchwale budżetowej.

Naczelnik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  Małgorzata  Łagowska  wyjaśniła,  iż
obowiązek określenia kwoty w przedmiotowym projekcie uchwały wynika z ustawy o działalności
pożytku publicznego i wolontariacie.

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła   Uchwałę Nr II/11/2018   w sprawie pro  -  
gramu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019   /załącznik nr 24/.   Wykaz imienny glo  -  
sujących stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radni Mirosław Kulesza i Marek Szponar byli nieobecni na sali obrad podczas głosowania.

7/  w sprawie ustalenia na rok 2019 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie po-
jazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia
od usunięcia pojazdu

Naczelnik  Wydziału  Komunikacji  tut.  Starostwa  Marian Orzechowski omówił  treść  projektu
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję.

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu  w obecności  18 radnych większością  głosów podjęła    Uchwałę Nr II/12/2018    w  
sprawie ustalenia na rok 2019 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego
z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu   /załącznik nr  
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26/,  przy 16 głosach „za” i  2 głosach „wstrzymujących się”.  Głosów „przeciw” nie było.    Wykaz  
imienny glosujących stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Radny Mirosław Kulesza był nieobecny na sali obrad podczas głosowania.

8/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Oławskiego

Przewodniczący Rady Tadeusz Kułakowski przedstawił treść projektu uchwały.

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Powiatu  w obecności  18 radnych większością  głosów podjęła    Uchwałę Nr II/13/2018    w  
sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Oławskiego   /załącznik nr 27/, przy 16 głosach „za” i 2  
głosach  „wstrzymujących  się”.  Głosów „przeciw”  nie  było.    Wykaz imienny  glosujących  stanowi  
załącznik nr 28 do protokołu.

Radny Mirosław Kulesza był nieobecny na sali obrad podczas głosowania.

Ad VI

             Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radny Józef Hołyński cyt. „Chciałbym wrócić do medialnej informacji z ostatnich paru dni do-

tyczącej budowy przeprawy na Odrze oraz ciągów komunikacyjnych, już powiedziałem wcześniej,
że Wspólnota Samorządowa Powiatu Oławskiego czuje się współautorem tego ewentualnego suk-
cesu, jeżeli do takiego pójdzie nie będę tutaj tego ciągną dalej ale rodzą się tutaj pewne pytania,
otóż pytania są mniej więcej takie: proszę powiedzieć jak do tego doszło w ogóle, że dopiero w
maju Premier Państwa Polskiego ogłosił, że będzie program odbudowy mostów. W sierpniu pre-
mier ogłosił już nabór wniosków na budowę mostów. Ja nie wiem, gdzie był w tedy burmistrz Oła-
wy, burmistrz Jelcza- Laskowic,  całe szczęście powiem wprost, aczkolwiek mamy  tu duże za-
strzeżenia, że starosta się połapał i sytuacja go zmusiła do tego i doszło do jednak przynajmniej
podpisania jakiś pierwszych wstępnych porozumień ale wracam z powrotem, gdzie był burmistrz
Miasta Oławy w sytuacji w której miasto to przez wiele lat było ciężko doświadczone brakiem mo-
stu, awariami na moście i tak dalej, więc pytam jak to się stało, że od maja do nagle do listopada i
to działanie jak widać było podjęte w zaledwie przeciągu kilku dni, więc pytam raz jeszcze, gdzie w
tym czasie byli ci panowie. Ja przypomnę proszę państwa jak zresztą z informacji medialnych wy-
nika i nie tylko z informacji prasowych, że termin składania wniosków jest do 29 marca roku przy-
szłego, natomiast czas na wykonanie całkowitej dokumentacji jest do 2022 roku 31 grudnia, a za-
tem 4 lata , jeśli ktoś powie, że to jest sporo czasu, to ja powiem, że cztery lata to już praktycznie
burmistrz Miasta ze starostą rondo w Oławie na Kutrowskiego budują. Jak popatrzymy na te dwie
inwestycje to mamy chyba rozstrzał dosyć duży. Druga sprawa chcę przypomnieć dlatego, że za-
leży nam na tym i na pewno mnie osobiście bez względu, żeby ten most i ten ciąg komunikacyjny
powstał. Ja przypomnę tylko państwu, że ewentualna trasa przebiegać będzie przez obszary Natu-
ra 2000, a zatem najprawdopodobniej będzie tam konieczna dokonania oceny odziaływania na
środowisko, a tego typu działania to działania dwuletnie co najmniej, tak to wygląda, więc tu trzeba
się na prawdę bardzo poważnie sprężyc,  a zatem ja ponadto mam pytania, ponieważ mamy tylko
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powtarzam raz jeszcze suchą informację, więc mam pytania do pana starosty – po pierwsze, że
chciałbym dzisiaj w jakiś sposób, żeby opisał nam tą inwestycję. Po drugie aby powiedział, kto bę-
dzie głównym koordynatorem tych działań, bo jak dzisiaj wiemy przynajmniej z fotek to było dwóch
burmistrzów i pan starosta, więc, kto będzie tym koordynatorem, kto złoży wniosek o projekt jest to
szalenie ważne. Następne pytanie moje brzmi w jakim stopniu będziecie państwo partycypować,
czyli my, w inwestycji w jej kosztach, ponieważ wyraźnie rząd mówi, że koszty inwestycji które bę-
dzie musiał pokryć powiat powiedzmy szeroko rozumiany, czyli w raz z burmistrzami, jeżeli takowi
zechcą to zrobić, to jest do 25 procent wartości inwestycji, a zatem przy samym moście 100 mln to
jest już 25 mln złotych, jeżeli ta współpraca będzie się tak układała jak układała się dotąd no to to
raczej będzie dramat. Kolejne pytanie nie wspomniano o tym, że przecież jeszcze ciąg komunika-
cyjny musi przebiegać przez rzekę Oławę, a zatem mamy jeszcze kolejny most. Tych pytań mam
szczerze mówiąc więcej ale chciałbym w tej chwili prosić pana starostę, żeby nakreślił chciał tą in-
westycję. Dziękuję”.   

Radny Roman Kaczor zwrócił się z zapytaniem do starosty oławskiego odnośnie ustaleń dokona-

nych na szczeblu wojewódzkim w kwestii ewentualnej budowy mostu na rz. Odrze oraz obwodnicy
Oławy w kontekście złożonych obietnic przedwyborczych. Ponadto radny poinformował, o popraw-
ce złożonej przez posłów Koalicji Obywatelskiej do projektu ustawy budżetowej na 2019 r. dotyczą-
cej zabezpieczenia środków finansowych na 2019 r. z przeznaczeniem na budowę obwodnicy Oła-
wy. Radny poinformował o działaniach w sprawie obwodnicy dla Oławy, które podejmował będąc
posłem, po czym stwierdził, iż nie słyszał o działaniach podejmowanych w tej sprawie przez staro-
stę oławskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Kułakowski zaproponował, aby odpowiedź na zapyta-

nia zgłoszone przez radnych Józefa Hołyńskiego i Romana Kaczora została udzielona na następ-
nej sesji Rady Powiatu.

Starosta Zdzisław Brezdeń zwrócił uwagę, iż pytań padło bardzo wiele, natomiast na niektóre z

nich nie ma jeszcze odpowiedzi. Następnie starosta powiedział, iż nie wie, czy odpowiedzi na te
pytania będą również na najbliższej sesji. Dalej starosta powiedział, cyt.: „Sukces ma wielu ojców,
a porażka raczej nie więc zaskoczony jestem tak mocnym zaangażowaniem Państwa w temat,
który udało się w jakiś tam sposób konkretny skierować w stronę rozwiązania, które daje jakąś
szansę na sukces. Ja tylko dopowiem, żeby nie wchodzić w szczegóły ponieważ pytań jest dużo
musiałbym je sobie pozanotowywać, zresztą one są, w stenogramie będą, więc spróbujemy na nie
odpowiedzieć. Natomiast wiem jedno – udało się doprowadzić do tego, że w problem dodatkowej
przeprawy w Oławie został włączony czynnik rządowy na poziomie Ministerstwa i czynnik samo-
rządowy na poziomie województwa, czyli Sejmiku Wojewódzkiego no i czynniki te samorządowe
nasze lokalne. To jest bardzo duży sukces. Wiem, że teraz będą wszyscy mówili, że to jest ich za-
sługa, poniekąd gdzieś jest to jakaś wypadkowa różnych działań, które były podejmowane przez
lata. Program „Mosty dla regionów” to jest program rządowy i on jest dla nas szansą, że uda się tą
przeprawę zrobić. Oczywiście to jest kwestia kilku lat, tak jak pan radny Hołyński wspomniał – 4,5
nawet nie wiem czy to się uda w tym okresie zrobić do końca. To są trudne sprawy, szczególnie
sprawy dokumentacyjne, samo wykonawstwo to już nie jest aż takim problemem. Natomiast co do
tutaj drugiego pytania, w stronę Pana radnego Romana Kaczora – akurat nie chcę być złośliwy,
ale powinien być Pan ostatnią osobą, która w taki zdeterminowany sposób podchodzi do tej spra-
wy. Ja wiem, że Pan wiele rzeczy zrobił, ale będąc przez lat osiem posłem, mając dostęp do koali-
cji, która rządziła Polską skutecznie Pan nie zadziałał. Bardzo mi przykro, my funkcjonujemy trzy
lata i jest pewien efekt, ponieważ w ten proces włączył się samorząd wojewódzki i to jest dla nas
najważniejsze, bo przecież te sto parędziesiąt milionów, które trzeba będzie wydać na to dla na-
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szych samorządów było zawsze nie do udźwignięcia. To jest ten nasz sukces, do którego teraz
duża część ludzi będzie chciała się dołączyć, mówiąc o tym, że to jest ich zasługa. Ja nikomu nie
chcę umniejszać, zabierać, czy dodawać ale tak szczerze mówiąc gdybyśmy wtedy – w 2012 roku
– podeszli do tego w sposób właściwy i wtedy sejmik udałoby się zaangażować, a była taka szan-
sa, ale pan to storpedował, to bylibyśmy w zupełnie innym miejscu. Ja nie chcę tego tematu cią-
gnąć, bo to nie o to chodzi, bo to już minęło 6 lat, to przedawnienie nastąpiło. Ważne jest, że przed
nami  będzie  bardzo  poważne  zadanie,  co  do  którego  w sposób  pozytywny  wypowiedzieli  się
przedstawiciele rządu, przedstawiciele sejmiku. My, jako samorządowcy w tym wszystkim tez bę-
dziemy uczestniczyć. To, co do tej pory żeśmy wykonali, bo jest pewna dokumentacja, która była
wykonana jeszcze wtedy kiedy kolega Szponar był starostą, ona tez zostanie wykorzystana i spró-
bujemy na bazie tych wszystkich działań, rozmów i tu nie mówię o oficjalnych wyjazdach, tylko mó-
wię  o  normalnych  rozmowach,  które  pokazywały  skalę  problemu  jaki  mamy w  Oławie,  że  to
wszystko przyniesie dla nas wszystkich, dla naszych mieszkańców efekt pozytywny w ciągu naj-
bliższych kilku lat. Ja się, proszę mi wierzyć, nie podpiszę pod pismem, że to będzie pięć, bo nie
wiem. Może to być sześć, może być siedem, może cztery. Nie wiem. Proces został uruchomiony,
zostały w ten proces włączone najwyższe czynniki i mam nadzieję, że efekt za parę lat będziemy
widzieli. Dziękuję.”

Radny Roman Kaczor, cyt.: „Panie Starosto, tylko przejdźmy do realiów i niech Pan powie, czy to
będzie za pięć lat, czy za sześć, bo jeżeli to będzie zapisane w budżecie województwa, jeżeli to
będzie zapisane w budżecie państwa, to ja w to wierzę, a naszym mieszkańcom nie mówmy, że to
będzie za 5 lat, czy będzie za ile, bo pan teraz się wycofuje. Mówiliście, prasa podawała, że za 5
lat, teraz pan mówi ile to będzie, no to trzeba powiedzieć, że nie wiadomo. Jeżeli to będzie zapisa-
ne w budżecie, to będzie, jeżeli to nie będzie zapisane w budżecie – to nie będzie i nie oszukujmy
się.”

W kolejności  głos został  udzielony radnej  Annie Leszczyńskiej,  która poinformowała,  iż w

przedmiotowej  sprawie korespondowała z Wojewodą Dolnośląskim. Z informacji, które otrzymała
wynika, że do 2025 roku nie ma szans na realizację budowy obwodnicy Oławy.     

Radny Józef Hołyński  zwrócił  uwagę, iż starosta nie udzielił  odpowiedzi  na żadne z zadanych
przez radnego pytań.

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Kułakowski ponownie zaproponował, aby odpowiedź

na zapytania zgłoszone przez radnego Józefa Hołyńskiego została udzielona na następnej sesji
Rady Powiatu.

Dalej radny Józef Hołyński mając na uwadze uchwalę Rady Powiatu w Oławie poprzedniej kaden-
cji dotyczącą inwestora strategicznego dla Spółki PKS S.A. w Oławie, która dotąd nie została wy-
konana, zawnioskował do starosty o rozważenie sprzedaży części udziałów na rzecz koalicjantów
tj. Burmistrza Miasta Oława i Burmistrza Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice i być może jeszcze in-
nych wójtów i w ten sposób być może uda się uratować Spółkę PKS w Oławie. Dalej radny zapytał
o sprawę rozliczenia ostatniej transzy dofinansowania budowy Powiatowego Centrum Edukacyjno-
Rewalidacyjnego przez Miasto Oława.

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż w kwestii Spółki PKS S.A. zostały podjęte pewne dzia-
łania analityczne i być może jeszcze w tym roku uda się przedstawić Radzie Powiatu projekt takie-
go rozwiązania. Następnie w kwestii rozliczenia budowy PCER w Oławie starosta zakomunikował,
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iż zostały przeprowadzone rozmowy w tej sprawie i temat zostanie w sposób obustronnie korzyst-
ny rozwiązany. 

Z  uwagi  na  wyczerpanie  zagadnień  przewidzianych  w  porządku  obrad  przewodniczący  Rady
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz.16:10 zamknął posiedzenie
Sesji.  

Na tym protokół zakończono.

                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu

                                                                                                            /-/Tadeusz Kułakowski
Protokołowała:
Magdalena Kiwak             
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